### 主日崇拜程序

序	樂		司琴
Prelud			Pianist
唱	詩	8 聖哉, 聖哉, 聖哉 Holy, Holy, Holy	會眾
Praise	e .	53 祢信實何廣大	Congregation
		Great Is Thy Faithfulness	
禱	告		領會
Praye	r		Liturgist
讀	經	約翰福音 10:22-31	會眾
Scriptu	re	John 10:22-31	Congregation
獻	詩		兒童 Children Choir
Offerto	ry		冼雋瑶姊妹
	兒童	主日學開始Children are dismissed for their Sun	day School
證	道	Is Jesus a Lesser God Than God the Father?	任偉良執事
Sermo	n		Deacon Alan Yam
唱	詩	203 祂是神	會眾
Praise	е	He Is Lord	Congregation
奉	獻	Mans	si Huang, Daniel Liu
Offerto	ry	Bri	an Jiang, Brian Shao
報	告		領會
Announce	ment		Liturgist
彼此問	一安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetin	ıgs		Congregation
三 一	頌		會眾站立
Doxolo	gy		Congregation
祝	禱		劉再生牧師
Benedic	tion		Rev. Solomon Liu
阿	們		會眾站立
Amer	1		Congregation

#### 本週事奉表(2012年7月22日10:00 AM)

	77-7 T T 1/2 (2012 )	, /1 == = = = = =		
證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	何森泉執事	Sunday School 成主 Adults	基要神學:魏忠友執事 羅 馬 書:葉衛平弟兄 面對自我:傳經緯姊妹 福 音 班:劉再生牧師 English: Rev. Amos Chang	
21 EF D' ' '	Scott Tong	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan	
司琴 Pianist		兒主 Children	Yuang Wang Grace Chernly	
招待 Usher	C.H. & Grace Chernly	70 ± emilaren		
指行 Usliei	Hershel & Lois Johnson	女 & Lunch 劉趙秀娟師母	劉趙秀娟師母	
Power Point	Luoman Huang	午餐 Lunch	陳萸姊妹 Sis. Faith Yang	
音控 Audio	邵 勇弟兄	7/27 (五)團契	暫 停	
司獻 Offertory	Mansi, Daniel Liu Brian Jiang, Brian Shao	7/28 (六)小組	北、東北、東、西 南、英語、粵語	

## 報告事項

- 1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹,願主賜福。
- 2. 上主日有蔡瑞益院長、師母偕令嫒尚琦蒞會證道,及許瓊芳姊妹、 Sis. Emily初次參加崇拜,並喜見梁德銓弟兄伉儷、劉勁參加崇拜, 感謝主,願主保守賜福。
- 3. 上週五蔡院長主領的培靈會,及週六的詩歌見證佈道會使教會得極大造就,感謝主。
- 4. 週三(7/25)婦女會、禱告會及社青團契均在教會舉行,請參加。
- 5. 週五(7/27)團契聚會暫停,改為次日(週六,7/28)分區小組,請參加,聚會地點請參考教會電郵與網頁資訊。
- 6. 下主日(7/29)崇拜邀請台灣客家宣道神學院院長溫永生牧師證 道,並帶領中文成主(不分班)。
- 7. 本週請爲以下五個家庭代禱——卜現法牧師家、王文欣弟兄家、王 敬毅弟兄家、王建強弟兄家、王鴻傳道。
- 8. 兒童VBS於8/13-17(Mon-Fri) 2-5 PM舉行,請即報名。 VBS籌備會通知:7/29教導組,8/5全體同工。(12:45 pm at Room 101)
- 9. 達福地區華人浸信會2012聯合退修會訂8/31(五)晚至9/2(主日)下午,在Mt. Lebanon舉行,請參考教會網頁資訊,並向劉牧師報名。 (國際學生由教會全額補助)
- 10. 肢體關懷與代禱: \* 為身體欠安的肢體 \* 殷姿姊妹令尊、嚴生貴弟兄、童健弟兄令堂、胡李竹君姊妹、湯重蔭姊妹、吳文正執事的健康;傳磊姊妹妊娠。 \* 為遠行的肢體 冼雋瑶姊妹經加州回香港,晏良軍弟兄赴中國;卜現法牧師、明耀華姊妹返美;胡李竹君姊妹在加州、陳彩平姊妹在英國、武允平姊妹母子、傳經緯姊妹母子、陳其弟兄伉儷、古柏恩執事在中國。

#### **Announcements**

- 1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
- 2. Last Sunday, Dr. and Mrs. Reiyi Tsai with their daughter came to visit and preach, Sis. Amanda Hsu (SWBTS), Sis. Emily came to worship wit us for the first time, we also happy to see Mr. Jerry Leung and Mrs. Nancy Leung, thank Lord, may He bless hem.
- 3. Thank Lord for granted great grace to our church by revival meeting and evangelist meeting on previous week.
- 4. Wednesday (7/25) women group, prayer meeting and Young Adults fellowship will be held at church, please attend.
- 5. Friday (7/27) fellowship will be canceled, instead, the small group will

- be held on Saturday (7/28), please find meeting place from church email and website to attend.
- 6. Nest Sunday (7/29), Rev. Wen, the president of Taiwan Christian Hakka Seminary will give sermon and lead the Chinese adults Sunday School.
- 7. Please pray for five families this week: Rev. Timothy Pu and family; Bro. Wenxin Wang and family; Bro. Jingyi Wang and family; Bro. Jianjiang Wang and family; Pastor Joshua Ong.
- 8. Kids VBS will be held on Aug 13-17 (Mon Fri) 2:00-5:00PM. Please register.
  - Workshop Notice: 7/29 for teachers; 8/5 for all coworkers. (12:45 pm at room 101)
- 9. DFW Chinese Baptist Churches 2012 Joint Retreat will be held on Aug. 31 (Fri) to Sep. 2 (Sun) at Mt. Lebanon, please find details from church website and contact Pastor Liu for registration. (international student will be fully funded by the church)
- 10. Intercessions: Pray for \* Those who are in physical weakness: Sis. Emma Yin's father, Bro. Shenggui Yan; Bro. Jian Tong's mother; Sis. Judy Li; Sis. Janet Tang; and Deacon Ernest Wu's health; Sis. Lei Fu's pregnancy. \* For those on a trip: Sis. Sarah Sin returns to H.K; Rev. Pu and Sis. Anna Ming return to US; Bro. Laingjun Yan to China; Sis. Judy Hu in CA; Sis. Julie Feng in UK; Sis. Michelle Wu & son, Sis. Jingwei Fu & son, Bro. & Mrs. Daniel Chen, Deacon Krueger in China.

#### 上週統計 Last Week's Statistics (2012年7月15日)

主	日崇	拜	Sunday Worship	131 人	姊	妹	會 Women Group	8人
禱	告	會	Prayer Meeting	9人	週	五團	契 Friday Fellowship	74 人
奉		獻	General Offering 4151.	32 Build	ling	20.00	Mission China 50.00	EA 575.00

#### 下週事奉表 Next Week's Services (2012年7月29日)

	1 . C 1 . Me =				
證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	溫永生院長 葉衛平弟兄 Pastor Joshua Ong Brother David Yip	Sunday School 成主 Adults	基要神學:暫停一次 羅 馬 書:暫停一次 面對自我:暫停一次 福 音 班:暫停一次 English: Rev. Amos Chang		
3 H D' ' '	劉趙秀娟師母 Scott Tong	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan		
司琴 Pianist		兒主 Children	Yuang Wang		
招待 Usher	C.H. & Grace Chernly	7C = Cilliaren	Grace Chernly		
指行 Usliel	Hershel & Lois Johnson	ケタIumah	江航姊妹、馮蓓蒂姊妹		
Power Point	Mansi Huang	午餐 Lunch	葉玉卿姊妹		
音控 Audio	邵 勇弟兄	8/3 (五)團契	江 航姊妹		
司獻 Offertory	Joy, Matthew Daniel Liu, Daniel Hu	Friday Snack	楊錦花姊妹 葉玉卿姊妹		

# 榮耀華人浸信會

# Glory Chinese Baptist Church

二〇一二年七月二十二日 July 22<sup>nd</sup>, 2012



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773

Joshua Ong Youth Pastor 王 鴻傳道 (626) 329-2772

Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351

Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393

Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964

Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964 John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047 David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

6135 Holiday Lane North Richland Hills TX 76180 (817) 614-8956

glorycbc.org